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J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült: A Tatai Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének  

2024. december 10-én (kedd) 15.00 órakor megtartott üléssel egybekötött 

közmeghallgatásáról 

 

Helye:  Tatai Közös Önkormányzati Hivatal hivatali helyisége  

(Tata, Kossuth tér 1. - Díszterem) 

 

Jelen vannak:   
Barkócz Csaba elnök 

Horváth József elnökhelyettes 

 

Távol:  

 Neubauer István képviselő 

 

Az ülésre meghívottak: 

Michl József Tata Város polgármestere 

dr. Horváth József, a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

dr. Lantai Éva Tatai Közös Önkormányzati Hivatal aljegyző  

dr. Korencsi Melinda Tatai Közös Önkormányzati Hivatal jegyzői kabinetvezető 

Fesselné Harsányi Marietta TKÖH adó- és pénzügyi irodavezető 

Bálint Anita TKÖH humánszolgáltatási irodavezető 

Dr. Bakos Zsolt TKÖH városépítészeti és vagyongazdálkodási irodavezető 

Németh-Zvickl Nikoletta Szociális Alapellátó Intézmény igazgató 

Dankó Anikó TKÖH szervezési ügyintéző 

Szendi Krisztián TKÖH szervezési ügyintéző, jegyzőkönyv-vezető 

 

 

 

Az ülésen jelen vannak a mellékelt jelenléti ív szerinti személyek, valamint a lakosság 

részéről 2 fő. 

 

 

 

 

Barkócz Csaba elnök köszönti a roma nemzetiségi önkormányzat ülésén dr. Horváth József 

jegyzőt, Lantai Éva aljegyzőt és a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal részéről megjelent 

irodavezetőket és ügyintézőket, valamint a lakosság részéről megjelentet.  

A nemzetiségi önkormányzat ülését 15.04 perckor megnyitja. Megállapítja, hogy az ülésen 2 

fővel határozatképes létszámban vannak jelen. Kéri, hogy a meghívó szerinti napirendet 

fogadják el. 

 

 

A javaslatot a testület jelenlévő 2 tagja, egyhangú, 2 igen szavazattal elfogadja, és a következő 

határozatot hozza: 
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Tatai Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

14/2024. (XII.10.) határozata 

a 2024. december 10-i nemzetiségi önkormányzati üléssel egybekötött közmeghallgatás 

napirendjének határozásáról 

 

A Tatai Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a mai ülésén az alábbi 

napirendet tárgyalja: 

 

1. Lakossági kérdések, észrevételek  

2. Tájékoztató a Tatai Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2025. évi terveiről 

 

 

1. Napirendi pont 

Lakossági kérdések, észrevételek  

 

Barkócz Csaba elnök felkéri a lakosság részéről megjelent személyeket mondják el, mivel 

kapcsolatban szeretnének kérdést, vagy észrevételt tenni. 

 

Lakos 1 a szociális bérlakás igénylésével kapcsolatosan egyéni esetét ismerteti az ülésen 

résztvevőkkel. Megkérdezi, hogy hogyan és mikor juthat lakáshoz kiskorú gyermekeivel.  

 

Barkócz Csaba elnök felkéri dr. Bakos Zsolt irodavezetőt a válaszadásra. 

 

Dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási irodavezető tájékoztatást ad a 

szociális lakás igénylésének feltételeiről és folyamatáról.  

 

Lakos 2 szintén a szociális bérlakáshoz jutással kapcsolatban érdeklődik, hogy a lakásigénylési 

jegyzéken már szerepel és szintén afelől érdeklődik, mikor juthat családjával lakáshoz.  

 

Dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási irodavezető elmondja, Tata város 

önkormányzata 255 bérlakással rendelkezik, melyből 205 szociális bérlakás. Ismerteti Tata 

Város Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat tulajdonában lévő lakások és 

helyiségek bérletéről, a lakbérek mértékéről, valamint az elidegenítésükre vonatkozó 

szabályokról szóló 13/2016.(IV.28.) önkormányzati rendelete alapján Tata Város 

Önkormányzat Képviselő-testületének Humán Bizottsága dönt a lakásigénylési névjegyzékről 

(lakáslista) az igénylés során benyújtott dokumentumok alapján. Felhívja a figyelmet arra, hogy 

bármilyen változás bekövetkezése esetén jelezzék azt a vagyongazdálkodási iroda 

munkatársainak. 

 

dr. Lantai Éva aljegyző azzal a javaslat él, hogy a roma önkormányzat elnöke forduljon esetleg 

a Humán Bizottsághoz, és jelezze feléjük, hogy milyen jelzések érkeztek hozzájuk a 

közmeghallgatáson megjelentek részéről. 

 

Barkócz Csaba elnök megköszöni a felvetést és megkérdezi a lakosság részéről megjelenteket, 

hogy van-e egyéb kérdésük, javaslatuk. További észrevétel, javaslat részükről nincs, ezért 

megköszöni számukra, hogy eljöttek és részt vettek a közmeghallgatáson.  
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2. Napirendi pont 

Tájékoztató a Tatai Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2025. évi terveiről 

 

Barkócz Csaba elnök a napirend kapcsán elmondja, hogy a főbb terveik között szerepel a roma 

lakosság munkahelyteremtésének elősegítése, az oktatás, képzés elősegítése, valamint a 

cigányság hagyományainak újraélesztése Tatán. Természetesen szeretnének együttműködni 

Tata Város Önkormányzatával a lakosság szociális helyzetének segítésében, valamint a 

Humánszolgáltatási iroda munkájának segítésében. Kiemeli azt, hogy aktivizálni és segíteni 

szeretnék azokat, akik dolgozni szeretnének. 

Elmondja azok közül, akik megkeresik őket jelentős százalék a lakáshoz jutás miatt keresik 

meg őket, valamint többen vannak, akik a már korábban említett együttélési problémákat jelzik 

számukra. 

 

dr. Lantai Éva aljegyző tájékoztatja a testület tagjait, hogy a 2025. évi költségvetési törvény 

tárgyalására hamarosan sor kerül, mely törvény a nemzetiségi önkormányzatok számára 

nyújtott támogatások összegét is tartalmazza. Ismerteti továbbá, hogy 2025. január hónapban 

folytatják a közös munkát.  

 

 

Barkócz Csaba elnök további kérdés, észrevétel hiányában az ülést 15.35-kor bezárja. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Barkócz Csaba Horváth József 

elnök elnökhelyettes, jkv. hitelesítő 

 


